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 Dotyczy ZGM.42286.2024/MSS 

 

Pani Prezydentko. 

 

Dziękuję za udzieloną odpowiedź. 

Ale nie rozumiem informacji – brak dostępu do 2 najmowanych mieszkań. 

Państwo ani ZBM I TBS nie ma kontaktu do najemców wynajmowanych lokali? 

A te lokale są wynajmowane za zgodą właściciela czyli ZGM? 

Jak dobrze pamiętam to najemca nie może bez zgody ZGM wynajmować komuś 

lokalu – to są zapisy umów pomiędzy miastem a najemcą. 

W przypadku braku zgody następuje wypowiedzenie umowy najmu. 

Ten proces braku dostępu do lokali może trwać latami i pozostali najemcy nie 

będą mogli wykupić mieszkań? 

Proszę o odpowiedź: 

- co dalej? 

- czy się mylę? 
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